
Zápis z jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 06 / 2018 

 
Datum:   30.5.2018 od 14.00 
Místo konání:  loděnice VK Blesk  
Přítomni:    D. Macháček, P. Šveňha,  V. Chalupa, Z. Pecka, P. Hlídek, M. Polášek 
Předsedové komisí : Z. Mejstřík, T. Kubín, Z. Norková, M. Kurfirst 
Členové komisí :   
Omluveni :  J. Starosta, J. Lukš, R. Vondrák, P. Janák, J. Poláček, S. Cox, M. Lorenc, V. Kučera 
Trenéři :   
ASC Dukla :  V. Maleček,  
Zápis:  J. Johánek 
Hosté :   
     
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace J. Johánkem 
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J. Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
T. Macas omluven 
Termín: měsíčně 
odpovídá:  T. Macas 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému získání evropských dotací 
Snaha o zařazení veslování do dotačního systému krajů – obdoba fotbalových akademií. Bude průběžně informovat. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Proběhla jednání za účasti T. Polaneckého.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek  
 
04/01/2016  Komunikovat s ČOV ve věci veslování na programu ODM  
Termín: průběžně 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
10/04/2017 Kontaktovat pozůstalé po J. Prepslovi ve věci odkoupení či propůjčení cen z archívu pana Prepsla 
Úkol trvá.  
Termín: červenec 2018 
Odpovídá: Z. Pecka 
 
11/01/2017 Aktualizovat Statut LK ČVS 
Úkol trvá. 
Termín: červen 2018 
Odpovídá: M. Matoulek 
 
01/01/2018 Navrhnout kandidáta na předsedu společenské komise 
Splněno 
Termín: květen 2018 
Odpovídá: místopředsedové P-ČVS 
 
02/01/2018 Zajistit podklady pro vznik a zaregistrování pobočného spolku Český veslařský svaz – halové 
veslování – p. s. a zároveň zařadit tuto skutečnost jako program na VH. 
Musí schválit VH ČVS úkol trvá 
Termín: červenec 2018 
Odpovídá: J. Johánek 
 
 



03/01/2018 Zajistit prezentaci PR managera a web editora na webu ČVS 
Splněno 
Termín: březen 2018 
Odpovídá: V. Huja 
 
03/02/2018 Navrhnout kandidáta na předsedu majetkové komise 
Termín: červen 2018 
Odpovídá: M. Kurfirst 
 
03/03/2018 Navrhnout postup pořizování drobného majetku členům SCM a zveřejnění této informace na webu 
Termín: červen 2018 
Odpovídá: D. Kučera,  V. Kučera, V. Huja 
 
04/01/2018 Zajistit bezpečnost sportujících z hlediska pohybu psů v areálu v Račicích 
Termín: červen 2018 
Odpovídá: M. Kurfirst 
 
05/01/2018 Připravit implementaci Směrnice o správě majetku s ohledem na koncepci a personální zabezpečení 
s náplní práce – správce majetku ČVS a související procesy 
Termín: září 2018 
Odpovídá: M. Frabša, J. Johánek 
 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS                                       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
2. Výroční zprávu ČVS za rok 2017   hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
3. Pověřuje D. Macháčka k jednání s navrhovateli VK Ohře Louny, aby upřesnili návrhy tohoto klubu k VH 

       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

4. Návrh na udělení Čestného členství ČVS Karlovi Neffemu, Josefu Strakovi a Zdeňce Křivkové 
       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
5. Úhradu letenek pro M2- (L. Helešic, J. Podrazil) na SP v Luzernu v max. ceně 5.000,- Kč / letenka 

       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

6. Účast D. Macháčka na VH ČUS 20.6.2018  hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
        

7. Zapůjčení cvičného skifu s plováky a para1x do klubu BVK Lipno na Lipno sport festival v srpnu 2018 
       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
8. Navýšení úhrady fyzioterapeutům na 1.000,- Kč / všední den. Sazba za svátky a SO/NE se nemění. 

       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

9. Odměnu V. Kučerovi za MEJ a trenérům za MEJ a účast na VT hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

10. P-ČVS oceňuje čin Martiny Součkové za záchranu dvou topících se osob hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

 
 
Předsednictvo ČVS bere na vědomí : 
 

1. Prezentaci koncepce V. Malečka péče o závodníky kategorie U23, popř. junioři v resortním středisku ASC Dukla. 
P-ČVS tuto koncepci podporuje.  
  

2. Připomínku VK Ohře Louny k jednacímu řádu ve věci 3 min. limitu diskusního příspěvku. P-ČVS s navrhovanou 
změnou nesouhlasí.  

 
3. Připomínku VK Ohře Louny k návrhu změn stanov ČVS.  P-ČVS s navrhovanými změnami souhlasí. Klubům 

budou rozeslány stanovy s navrženými změnami.   
 

4. Výroční zprávu NOC VS z. s. 
 

5. Výroční zprávu Sportcentrum Račice, a.s. 



 
6. Návrh na změnu ŘZV – 1 týkající se nedostavení se ke startu jednotlivé jízdy z důvodu účasti v jiné souběžně 

jízdě – má P-ČVS připomínku – bude upřesněno 
 

7. Návrh na změnu ŘZV – 2 – týkající se povinnosti včasného obnovení registrací závodníků k 10.3. běžného roku 
- P-ČVS s návrhem souhlasí 

 
8. Návrh na změnu ŘZV – 3 týkající se předčasného startu při ergoregatách– P-ČVS s návrhem souhlasí 

 
9. Návrh KK na změnu stanov ČVS – P-ČVS ponechat stanovy ČVS v původním znění, protože návrh je technicky 

nevymahatelný a není v souladu s platnými zákony ČR. KK tento návrh následně stáhla.  
 

10. Návrh VK Blesk ke změně ŘZV – návrat k jednokolovému Poháru ČR – P-ČVS nechává bez stanoviska, 
rozhodne VH 

 
 

Informace : 
 

1. D. Macháček  – o jednání D. Macháčka s A. Kapou ve věci údajného nároku na odměnu za trenérskou činnost 
při SCM za rok 2015.   

2. D. Macháček – o přidělené dotaci na nové starty v Račicích 
3. J. Johánek – o nabídce záchranných vest pro žáky Secumar, vzorky budou předvedeny na VH 
4. V. Maleček – prezentoval návrh koncepce péče o závodníky kategorie U23, popř. junioři v resortním středisku 

ASC Dukla  
5.   

 
 

Další P-ČVS proběhne 17. 7. 2018 od 14.00 v loděnici VK Blesk 
 
Zapsal: J. Johánek 13. 6. 2018 


